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Protokoll från stadsdelsnämndens pensionärsråds sammanträde 2005-10-11 
 
Justeras 2005-10-13 
 
 
 
…………………………… ……………………………. 
Sven Ingvar Larsson  Rune Hasp 
 
Närvarande ledamöter SPF Sven Ingvar Larsson 
  SPF Rune Hasp  
  SPF Margareta Thörnblom 
  SPF Jutta Askergren 
   
Närvarande ersättare SPF Clas Hagwall 

SPF Yvonne Wendt  
  SPF Carl-Johan Ihrfors 
   
 
Föredragande tjänstemän Marianne Snell, Ann-Catrine Thelander, Kärstin 

Trotzig och Gunvor Jansson. Enhetschefen på 
Kattrumpstullen Karin Magnusson avslutade med att 
informera om äldreboendet. 

 
§ 1. Val av justeringsman 
Stadsdelsnämndens pensionärsråd beslutar att utse Sven-Ingvar Larsson och Rune Hasp 
att justera dagens protokoll. 
 
§ 2. Tid för protokolljustering 
Stadsdelsnämndens pensionärsråd beslutar att justera dagens protokoll torsdagen den  
13 oktober kl 8.00. 
 
§ 3. Genomgång av föregående protokoll 
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Efter genomgång beslutar stadsdelsnämndens pensionärsråd att lägga protokollet från den 12  
september till handlingarna.  
 
§ 4. Rapport från äldreboendena 
Från Kattrumpstullen informerar Rune Hasp om att personalsituationen är bra,  
internutbildning om bemötande har startat liksom ledarutbildning, enkät till anhöriga håller på  
att sammanställas och de boende är nöjda med maten från Sodexho. 
 
Betaniastiftelsens sjukhem kommer att läggas ner i slutet av november. Av de boende  
kommer 26 personer från Östermalm och 6 från andra stadsdelar. Margareta Thörnblom  
tycker att den skriftliga och muntliga information som givits till boende och närstående har  
varit bra.  
 
§ 5. Kommunala pensionärsrådet 
Ordföranden informerar från kommunala pensionärsrådets senaste sammanträde. Bl a  
behandlades frågan om en s k fixar-Malte inom hemtjänsten.  
 
§ 6. Fokus-grupper – en metod att undersöka och ta reda på förväntningar 
Stadsdelarna Östermalm, Norrmalm och Kungsholmen har påbörjat en samplanering för att ta 
fram en äldreboendeplan. Som ett led i detta arbete föreslås att resp stadsdelars pensionärsråd  
i tvärgrupper bildar s k Fokus-grupper för att ge underlag för centrala stadens framtida  
äldreboendeplanering. Stadsdelsnämndens pensionärsråd ställer sig positiv till att på detta sätt  
delta i arbetet med äldreboendeplanen. 
 
§ 7. Svar på remiss ang förbättrat stöd för dementa 
Pensionärsrådet vill ha förvaltningens klarläggande av landstingets insatser för dementa, en 
säker medicinhantering, behovet av platser i dagverksamhet för dementa och rätt till ett bra 
boende. Marianne Snell informerar om att förvaltningen är nöjd med landstingets insatser och 
samverkan, medicinhanteringen säkras genom signeringslistor och behovet av dagverksamhet 
för dementa är tillgodosett. Förvaltningen kommer att redovisa hur fördelningen av platser i 
särskilt boende är fördelat till pensionärsrådet den 17 oktober.  
 
Efter förvaltningens klarlägganden ställer sig pensionärsrådet bakom förvaltningens svar. 
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§ 8.  Svar på fråga ang möjligheter till livskvalitet/utevistelse 
Stadsdelsnämndens pensionärsråd bordlägger ärendet till sitt extra sammanträde den 17  
oktober. 
 
§ 9. Svar på motion om befrielse från tv-avgift vid stadens serviceboenden 
Stadsdelsnämndens pensionärsråd ställer sig bakom förvaltningens svar på motionen. 
 
§ 10. Förslag till detaljplan för del av Norra Djurgårdsstaden (västra delen) 
Stadsdelsnämndens pensionärsråd bordlägger ärendet till sitt extra sammanträde den 17 
oktober. 
 
§ 11. Budget 2006 
Finansborgarrådets anvisningar till budget 2006 delades ut. Förvaltningens förslag till budget  
presenteras för pensionärsrådet den 7 november. Stadsdelsnämnden behandlar budgeten vid  
sammanträden den 29 november och 15 december. Eventuellt kan pensionärsrådet behöva  
lägga in ett extra sammanträde för att behandla förvaltningens budgetförslag. 
 
§ 12. Anhörigprojektet 
Ann-Christine Thelander, anhörigkonsulent, informerar om den utbildning av  
anhörigambassadörer som skett via medel från Kompetensfonden. En slutrapport kommer att  
lämnas vid årsskiftet. Tanken är att därefter fortsätta med kompetensutveckling och  
kvalitetssatsning inom den ordinarie verksamheten. Nätverk kommer att bildas som handleds  
av anhörigkonsulenten. Vidare kommer Seniorträffen att bli en träffpunkt för anhörigstöd.  
Medel har sökts för fortsatt utbildning av anhörigambassadörer samt utbildning för  
anhörigavlösare. 
 
Pensionärsrådet ser positivt på den satsning på anhörigstöd som har påbörjats.  
 
§ 13. Nyckelpigan 
Kärstin Troztig informerar om Nyckelpigan, ett projekt som arbetar med att ta fram nyckeltal 
i hemtjänsten. Hittills har mätningar och utbildning av samtlig personal genomförts. Ett  
nyckeltal ska mäta hur stor andel av den arbetade tiden som utförs hos kunden, ett annat  
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nyckeltal ska mäta om vårdtagaren för de insatser och timmar som är beviljade av bistånds-  
handläggaren. För närvarande pågår arbetet med att ta fram vad en hemtjänst timme kostar.  
Projektet ska vara klart under våren 2006. 
 
§ 14. Kvalitetsprojektet Kleo 
Kärstin Trozig informerar om det arbete som förvaltningen påbörjat med att ta fram  
kvalitetssystem i enlighet med Socialstyrelsens allmänna råd och föreskrifter och stadens  
ledningssystem. En förstudie pågår som ska vara klar till januari 2006. Projektet kommer att  
ha en referensgrupp med deltagare från bl a Äldrecentrum,  Norrmalms stadsdels-  
förvaltning och pensionärsrådet. 
 
Pensionärsrådet beslutar att utse Jutta Askegren och Clas Hagwall som deltagare i  
referensgruppen. 
 
§ 15. Vårdcentral på Sandhamnsgatan 6 
Om det är så att 15 lägenheter av seniorboendet på Sandhamnsgatan 8 disponeras som  
vårdcentral hemställer pensionärsrådet att dessa återställs som seniorboende i februari 2007  
när vårdcentralen flyttar ut. Förvaltningen återkommer med besked i ärendet om vårdcentral  
på Sandhamnsgatan 6 alternativt Sandhamnsgatan 8 till nästa sammanträde. 
 
§ 16. Checklista för biståndshandläggning 
Pensionärsrådets påbörjade arbete med att ta fram en checklista för biståndshandläggning  
redovisas och diskuterades. 
 
§ 17. Information/broschyr om äldreomsorgen på Östermalm 
Kärstin Trotzig kommer att inhämta synpunkter från pensionärsrådet i samband med att hon  
gör en översyn av förvaltningens informationsbroschyr. 
 
§ 18. Rättssäker biståndsbedömning 
Stadsdelsnämnden bordlade ärendet om en rättssäker biståndsbedömning vid sammanträdet i  
september. Pensionärsrådet vill ha förvaltningens slutliga tjänsteutlåtande till sammanträdet  
den 17 oktober.  
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Äldrecentrums rapport ”Biståndshandläggare – ett omöjligt uppdrag” diskuterades. 
 
§ 19. Extra sammanträde 
Stadsdelsnämndens pensionärsråd beslutar att hålla ett extra sammanträde den 17 oktober kl  
15.30. 
 
 
Gunvor Jansson 
sekreterare 
 
 
 
. 
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